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Utbilda fler läkare

Sveriges läkarförbund har historiskt sett alltid månat om att man bör utbilda så få läkare i Sverige så att det

finns ett rejält underskott. Deras motiv till detta är att värna om kvaliteten, men det gynnar dem både som

individer och som grupp genom att de kan begära och få allt högre löner. Nyligen berättade man på Rapport

i SVT om en hyrläkare som hade begärt 82 000 kronor för att jobba i en vecka på en vårdcentral i Jämtland

(en månadslön på 328 000 kronor!)

 

Det gör att kommunerna tvingas vända sig till utlandsutbildade läkare eller hyra in stafettläkare som tar

rejält betalt för sina tjänster. Idag är det fler utlandsutbildade läkare som får legitimation än vad det är

utbildade i Sverige.

 

Sjukvårdens främsta uppgift är inte att gödsla läkare med pengar utan att skapa god hälsa och goda

levnadsvillkor för medborgarna. Därför tycker jag att det är viktigt att vi utbildar fler läkare i landet så att

patienterna får möjlighet till kontinuitet och trygghet i sin kontakt med läkaren, så att inte de kommunala

budgetarna dräneras på pengar och så att den girighetskultur som florerar inom vissa delar av läkareskrået

kan ersättas av en kultur präglad av medmänsklighet och omsorg om patienten.
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